
Zápis č. 3 

z jednání komise pro životní prostředí, konané dne 6. 11. 2023 od 15:30 hodin 

 
Přítomni:  Karla Maříková, Jaroslava Velemanová, Kamil Vrána ml., MVDr. Lenka Müllerová, 

Ing. Anna Bernátková 

Asistent:  Mgr. Matylda Šimková    

Nepřítomni: Petra Zádamská 

Omluveni:  Mgr. Lukáš Lerch  

Hosté:  Hana Špičková, vedoucí OMIS, Šárka Vaňková, Dis., OMIS 

Pozn.  Kamil Vrána ml. příchod 15:35 

 

Počet přítomných: 5 

Počet nepřítomných: 2 

Komise je usnášení schopná 

 

Navržený program: 

 

1. Zahájení – schválení programu 

2. Údržba zeleně ve městě (intervaly sekání, údržba dětských hřišť) 

3. Příprava na zimní sezónu (zimní úklid) 

4. Zhodnocení služby odvozu nepotřebných věcí/ odpadu na sběrný dvůr – jaro 

5. Veterinární pohotovost (MVDr. L.Müllerová) 

6. Návrh programu na rok 2024 

7. Různé 

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Komise pro životní prostředí souhlasí s navrženým programem. 

 

1. Zahájení – schválení programu 

 

Bez usnesení 

 

2. Údržba zeleně ve městě (intervaly sekání, údržba dětských hřišť) 

 

Bez usnesení 

 

3. Příprava na zimní sezónu (zimní úklid) 

 

Bez usnesení 

 

4. Zhodnocení služby odvozu nepotřebných věcí/ odpadu na sběrný dvůr – jaro 

 

Bez usnesení 

 

5. Veterinární pohotovost (MVDr. L.Müllerová) 

Usn. 2/2023 Komise pro životní prostředí doporučuje Radě města zahájit jednání 

s veterinárními lékaři působícími ve městě Ostrov ohledně možnosti zřídit veterinární 

pohotovost.  

 

PRO: 5 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 

 



6. Návrh programu na rok 2024 

 

Bez usnesení 

 

7. Různé 

Usn. 3/2023 Komise pro životní prostředí žádá Radu města o poskytnutí informací 

o vývoji jednání mezi městem Ostrov a investorem stavby nové haly v průmyslové zóně 

Ostrov jih (Výrobní hala WITTE Automotive na díly pro BMW, Accolade průmyslový 

park Ostrov South). Dále doporučuje informovat o věci občany města prostřednictvím 

Ostrovského měsíčníku a zařadit bod s informacemi do programu jednání Zastupitelstva 

města. 

 

PRO: 5 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 
Usn. 4/2023 Komise pro životní prostředí doporučuje Radě města zvážit možnost osazení 

parkovacích automatů na Staré náměstí v Ostrově za účelem snížení zátěže 

automobilovou dopravou. 

 
PRO: 5 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 
Karla Maříková 

       předsedkyně komise pro životní prostředí 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 17:00 hodin        

V Ostrově dne: 6. 11. 2023 

Zapsala: Mgr. Matylda Šimková 


